
Zápisnica 26/2020 

zo zasadnutia vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 8. septembra 2020 

 

 

Členovia vedenia fakulty: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Milan Polakovič, CSc.; 

prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; Ing. Alena Michalová 

Prizvaní: 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, CSc.; Marek Wadinger (osp.) 

 

 

PROGRAM: 

Pravidelné body rokovania: 

A. Kontrola úloh (Michalová) 

B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Michalová, Gatial) 

 

1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID‐19 a trvaním mimoriadnej situácie na STU 

(dekan, prodekani, tajomníčka) 

2. Pedagogická problematika – otvorenie akademického roku 2020/2021 (Reháková) 

3. Správa o ubytovanosti študentov FCHPT STU pre akademický rok 2020/2021 (Reháková, 

zástupca študentov) 

4. Stav príprav zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT (Drtil) 

5. Informácia o ukončených letných rekonštrukčných prácach (Michalová) 

6. Vyhodnotenie prijímacieho konania na Ing. a PhD. štúdium a 2. kola prijímacieho konania 

na Bc. štúdium (preložené do ukončenia zápisov, Reháková) 

7. Projekt zabezpečenia majetku fakulty (preložené, Lakatoš, Michalová) 

8. Dlhodobý zámer rozvoja FCHPT STU na obdobie 2020‐2023 (preložené do prijatia nového 

Dlhodobého zámeru STU, Gatial) 

9. Rôzne 

 

A. Kontrola úloh  

Kontrola termínovaných úloh je zaevidovaná v osobitnom zozname uznesení aj s poznámkami 

k ich plneniu. 

 

B. Aktuálne informácie o projekte Accord 

Prodekan  Lakatoš  informoval,  že  dňa  7.9.2020  poslal  Ing.  Kolenička  z R‐STU  na  schválenie 

členom komisie  zápisnicu  z výberového  konania. Materiály  zatiaľ  neboli  poslané na ÚVO  a 

riadiaci orgán (budú odoslané do konca septembra). 

 



Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID‐19 a trvaním mimoriadnej situácie na 

STU 

Prodekanka Reháková informovala: 

‐ o aktuálnych pokynoch a usmerneniach z R‐STU a MŠ ohľadne opatrení pri predchádzaní 

šírenia COVID19 

‐ o vypracovaní metodického usmernenia  FCHPT  s pokynmi  k  začiatku výučby,  ktoré bolo 

odoslané všetkým učiteľom a študentom 31.08.2020 (špeciálny blokový rozvrh, opatrenia 

pri  obmedzení  využívania  kapacity  miestností,  protiepidemiologické  usmernenia  R‐O‐R, 

povinné používanie rukavíc na LC a výpočtových cvičeniach a pod.) 

Tajomníčka  fakulty  informovala  o  prevádzkových  opatreniach  v rámci  epidemiologických 

opatrení,  naskladnení  ochranných  prostriedkov,  informovala  o  prijatých  bezpečnostných  a 

hygienických prevádzkových opatreniach v rámci fakulty a sprísnenom režime v oblasti BOZP 

v súvislosti  so  šírením  vírusu  COVID19,  o  internej  komunikácii  s riadiacimi  pracovníkmi  aj 

zamestnancami  na  predmetnú  tému,  plánovanej  úprave  prevádzkových  poriadkov  na 

pracoviskách s ohľadom na doplnenie protiepidemiologických opatrení, dezinfekcii priestorov 

fakulty  v pravidelných  intervaloch,  navrhovaných  riešeniach  pri  predpokladaných  rôznych 

nahláseniach  prípadného  pozitívneho  testu  na  korona  vírus,  navrhla  poskytnúť  každému 

laboratóriu  vydanie  min.  1  balenia  rukavíc  a  objednať  textilné  rúška  s  logom  fakulty  pre 

každého zamestnanca v počte min. jeden kus, ap.  

Vedenia fakulty berie informácie na vedomie. 

Uznesenie 1/26/2020: 

Vedenie fakulty schválilo vydanie jedného balenia rukavíc do každého laboratória a jedného 

textilného rúška s logom fakulty pre každého zamestnanca na náklady fakulty. 

Z: tajomníčka fakulty 

T: podľa naskladnenia objednaného tovaru 

 

Bod 2. Pedagogická problematika – otvorenie akademického roku 2020/2021 

Prodekanka pre vzdelávanie uviedla, že  je zatiaľ zapísaných 312 študentov do  I. ročníka Bc. 

štúdia,  na  denné  PhD.  štúdium  (mimo  EVI)  35  študentov.  Bola  upravená  práca  študijného 

oddelenia  tak,  že úradného hodiny sú každý deň 8:00 – 15:00 h a budú prísne dodržiavané 

protiepidemiologické  opatrenia.  Úvod  do  štúdia  bude  realizovaný  on‐line  s využitím  video 

nahrávok príhovorov a ďalších vstupov podľa skôr schváleného plánu (zabezpečí UIAM, UCHEI, 

UFCHCHF), on‐line diskusie (zabezpečí UPSP) a e‐školenia BOZP a PO. V deň začatia prezenčnej 

výučby budú prváci usmerňovaní priamo pri vchode aj s pomocou doktorandov v spolupráci 

s Pedagogickým útvarom. Rozvrhy sú pripravené a finalizujú sa ich detaily. 

Vedenie fakulty informácie na vedomie. 

 

Bod 3. Správa o ubytovanosti študentov FCHPT STU pre akademický rok 2020/2021 

Prodekanka  fakulty  je  spokojná s navýšenou kapacitou ubytovania, aj  keď sme  ju následne 

museli znížiť pre zabezpečenie ubytovania zahraničných študentov, kde bol R‐STU opätovne 

realizovaný  nesprávny,  podhodnotený  odhad.  Aktuálna  situácia  zvýšeného  záujmu 



zahraničných študentov vyžaduje sprístupnenie e‐ubytovacieho systému aj týmto študentom 

a to minimálne v anglickom jazyku. 

Vedenia fakulty zobralo predložený materiál na vedomie bez pripomienok. 

 

Bod 4. Stav príprav zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT 

Prodekan  Drtil  ústne  informoval  o  zámere  spojiť  zasadnutie  Priemyselnej  rady  so  60‐tym 

výročím  vzniku  SCHK  a  to  v novej  učebni.  Termín  ešte  nie  je  presne  určený,  predpoklad 

realizácie zasadnutia je v novembri. 

Vedenie fakulty berie informácie na vedomie bez pripomienok. 

 

Bod 5. Informácia o ukončených letných rekonštrukčných prácach 

Vedenie fakulty zobralo na vedomie informáciu, že rovnako ako minulý rok sa ani tento rok 

nekonali  rekonštrukcie zásadného významu a požiadavky na  investície boli preložené o rok 

/vodovodné rozvody, rekonštrukcia Pedagogického útvaru a Vedeckej rady, kamerový systém, 

zabezpečovací systém, rekonštrukcia posluchárni, atď., atď./. Vedenie schválilo pre tento rok 

rekonštrukciu EPS, pre ktorú sa pripravujú podklady a predpoklad  realizácie  je  začiatok LS. 

Realizovali sa štandardné a tiež hygienické opravné práce na budovách, revízie, maľovanie, 

opravy, čistenie, dezinfekcie priestorov, opravy zariadení, pripravená  je  revízia elektrických 

zariadení s výraznou úsporou na nákladoch vďaka VO realizovanom p. Elefantom, ap. 

 

Bod 6. Vyhodnotenie prijímacieho konania na Ing. a PhD. štúdium a 2. kola prijímacieho 

konania na Bc. štúdium 

Preložené do ukončenia zápisov. 

 

Bod 7. Projekt zabezpečenia majetku fakulty  

Bod preložený. 

 

Bod 8. Dlhodobý zámer rozvoja FCHPT STU na obdobie 2020‐2023 

Preložené do prijatia nového Dlhodobého zámeru STU. 

 

Bod 9. Rôzne 

Dekan fakulty informoval: 

‐ o stretnutí a diskusií v rámci Kolégia rektora 

‐ o postupe pri príprave hodnotenia vnútorného systému kvality, pričom kritéria nesmú byť 

nižšie ako doterajšie 

‐ o navrhovanom spôsobe určovania počtu a štruktúry pracovných miest na STU 

‐ o otázkach ohľadne zbúrania budovy v Trnávke a ďalšieho užívania pozemku 

‐ o príprave dlhodobého plánu investícii pre R‐STU a Programe obnovy, ktorý bol predložený 

na KR ako písomný materiál 

‐ o  skutočnosti,  že  rekreačné  poukazy  neboli  zatiaľ  refundované  z  R‐STU,  ale  z vlastných 

zdrojov fakulty 



‐ o ohrození využívania MatLab, kvôli financovaniu, kde riešením môže byť spoluúčasť fakúlt 

‐ o portáli absolventov sfunkčnenom R‐STU a personálnych zmenách na R‐STU 

‐ o otvorení Akademického roku 2020/2021 on‐line 21. septembra 2020 a ďalších témach 

diskutovaných na univerzitnej úrovni 

 

Tajomníčka fakulty: 

‐ informovala  o  aktuálnych  problémoch  prevádzky  spôsobených  správaním  sa  osôb 

v budovách  /rozbité  sklá,  dvere,  upchaté  potrubia/  a  o  niektorých  administratívnych 

procesoch na dekanáte 

 

Prodekan Drtil: 

‐ informoval o presune všetkých aktivít súvisiacich s 80‐tym výročím fakulty o rok resp. na jar 

budúceho roku 

 

Prodekanka Reháková: 

‐ informovala  o  požiadavkách  študentov  na  video  prednášky  a  nevyhnutnosti  spracovať 

v tomto smere koncepciu ich prípravy na základe diskusie s učiteľmi. Vo vedení prebehla 

diskusia  či  existencia  video  prednášok  nezníži  povinnú  účasť  študentov  na  prednáškach 

(prezenčných  alebo  dištančných),  či  je  alebo  nie  je možné  nariadiť  učiteľom  povinnosť  

nechať  sa  natáčať  pri  ich  prednáškach,  ale  na  druhej  strane  je  treba  chápať,  že  video 

prednášky  sú  dnes  súčasťou  moderných  foriem  výučby  a  je  ich  možné  pokladať  za 

nevyhnutnosť, ktorá umožní priblížiť sa moderným formám výučby na svetovo uznávaných 

univerzitách. Pokrytie všetkých prednášok vo všetkých ročníkoch bude vyžadovať určitý čas 

a preto by bolo dobré pri príprave koncepcie začať prvým ročníkom bakalárskeho štúdia.  

Uznesenie 2/26/2020: 

Preskúmať  a  pripraviť  plán  pokrytia  prednášok  v prvom  ročníku  bakalárskeho  štúdia  video 

prednáškami 

Z: prodekanka pre vzdelávanie 

T: 31.12.2020 

 

 

Bratislava, 8. septembra 2020 

 

Zapísala: 

Ing. Alena Michalová, v. r. 

tajomníčka fakulty 

 

Overila : 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 

prodekanka pre vzdelávanie 

 



Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. 

dekan fakulty 

 


